



PS 400 PEP Abschlussprofil Nr. 417, 25 x 9,5 mm

- Aluminium.
- Für Belagstärken 6 - 13 mm.
- Mit Erhöhungsblocks bis 18 mm.
- Ideal für Wandanschlüsse und den Abschluss an Balkontüren.
- Inklusive Basisprofil.

TÜV Zertifikat-Nr. 44 780 14206208

Europa-Patent Nr. 2374962

Oberprofil: Aluminium
Werkstoff: EN AW 6063 (DIN EN 573)
Werkstoffzustand: T6 (DIN EN 755-2)
Vorbehandlung: E6 (DIN EN 17 611)
Schichtdicke Eloxal: Klasse 15 (DIN EN 17 611)

Basisprofil: Aluminium
Werkstoff: EN AW 6063 (DIN EN 573)
Werkstoffzustand: T6 (DIN EN 755-2)

Lieferumfang: Aluminium-Oberprofil, Aluminium-Basisprofil, Befestigungsmaterial
Zubehör: PEP Erhöhungsblocks zur Erhöhung der Belagstärken auf 12-18 mm.
Geeignet für: Laminat / Multilayer, Fertigparkett
Montageart: Schrauben

PEP = Praktisch – Elegant – Perfekt.

Das Prinz PS 400 PEP-System eignet sich für Laminat bis hin zu Fertigparkett. Es ist für eine minimale Aufbauhöhe von nur ca. 7 bis 13 mm geeignet.

In Verbindung mit PS 400 PEP Erhöhungsblocks lassen sich die Profile praktisch und einfach für Belagstärken bis zu 18 mm erhöhen.

Alle Profiltypen sind sehr dezent und kaum gewölbt. Insbesondere das Übergangsprofil ist besonders flach.

Die Oberprofile werden mit Bohrschrauben befestigt, die ein Gewinde in den massiven Schraubsockel des Basisprofils treiben. Dies garantiert eine optimale, dauerhafte und kraftschlüssige Verbindung, auch nach jahrelanger Druck- und Zugbelastung.



PS 400 PEP edge section no. 417, 25 x 9.5 mm

- Aluminium.
- For covering thicknesses 6 - 13 mm.
- Up to 18 mm with elevation blocks.
- Ideal for wall connections and the joints within balcony doors.
- Including base section.

TÜV certification no. 44 780 14206208

European patent no. 2374962

Upper section: Aluminium
Material: EN AW 6063 (DIN EN 573)
Material condition: T6 (DIN EN 755-2)
Pre-treatment: E6 (DIN EN 17 611)
Thickness of anodised layer: Class 15 (DIN EN 17 611)

Base section: Aluminium
Material: EN AW 6063 (DIN EN 573)
Material condition: T6 (DIN EN 755-2)

Included: Aluminum top section, aluminium base section, fastening material
Accessories: PEP elevation blocks for flooring thicknesses from 12-18 mm.
Suitable for: Laminate / multilayer, Finished parquet
Installation: screwing

PEP = Practical – Elegant – Perfect.

The Prinz PS 400 PEP system can be used for laminate and finished parquet. It is suitable for a minimum construction height of only about 7 up to 13 mm.

In conjunction with PS 400 PEP elevation blocks, the sections can be built up practically and easily for covering thicknesses of up to 18 mm.

All section types are very subtle and have hardly any arching. The connection section in particular is especially flat.

The top sections are fixed with drilling screws which force a thread into the solid screw base of the base section. This guarantees an optimum, permanent, non-positive connection even after many years of compression and tensile loads.